
Skatval skilag referat styremøte 13. august 19 
http://www.skatvalskilag.no 

Sted: Skihytta i Klempen 
Dato: tirsdag 13. august 2019 kl 19:00   
Tilstede: 
 

 

Geir Aspenes, Inge Auran, Pål Martin Daling, Målfrid Røkke, Margrethe M 
Husby, John Gunnar Valstad og Gunn Fornes  
 

Neste møte: Følgende møter er planlagt høsten 2019. Møtene avholdes som hovedregel 
kl 19:00 i Klempen. 

• Tirsdag 10. september 

• Tirsdag 1. oktober 

• Tirsdag 5. november 

• Tirsdag 3. desember 
 

 
 
54/19 Godkjenning av referat etter forrige møte 26. juni 2019 
 

Beslutning:  
Godkjennes 
 
 

55/19 Gjennomgang årshjul (fast punkt) 
I påvente av oppdatering på heimesiden er årshjulet for august og september klippet inn: 
 

 

AUGUST Gjøremål Hvem Ansvar Merknad

Planlegge serveringssesong Svartkamhytta Nestled. + Asgeir LoråsNestleder Sende ut dugnadsliste

Klargjøre Svartkamhytta Dugnadsgjeng Nestleder Vasking, ved på plass, evt. vedlikehold

Kontrollere natursti opp til Svartkamhytta Nestleder trimutvalget

Planlegge søndagstreningene Trenerne Utvalgene  Jostein Skatval som kjentman

søke momskompensasjon leder/kasserer leder frist 15. august (gjort samtidig med samordnet rapportering i april)

Bekrefte halltildeling Leder Leder Svar på e-post fra kommunen

Planlegge dugnad fellesareal Dugnadskomitè Styret

Planlegge dugnad hopp Hopputvalg Leder Hopputv.

Planlegge dugnad langrenn Langrennsutvalg Leder Langrennsutv.

Planlegge dugnad skiskyting Skiskytterutvalg Leder Skiskytterutv.

Sørge for operativt snøkanonteam Snøprod. komitè Styret

Sørge for operativt løypekjøreteam Langrennsutvalg Styret

Sørge for operativt tidtakerteam Langrennsutvalg Styret

Alle trenere skal levere politiattest Trenerne Sekretær Gjelder alle, etter hvert kun nye trenere

oppdatere FIS lista (langrenn) leder/langrenssleder leder

starte prosessen med årets 'Skigang' leder + utgaveansvarligstyret utgivelse ioktober (vedlegg til avis ??) ansvarlig : Svein-Olaf Linset

sjekk foreløpig terminliste langrenn langrenn/styre langrennsleder på skiforbundets nettsider

Leder + kontaktperson deltar på utvalgsmøter Leder Styret Sjarmoffensiv

Arrangere sykkelløp Trimutvalg Trimutvalg Rundt skolestart

Oppdatere hjemmesiden Utv.ledere + styret Webansvarlig

Oppstart servering Svartkamhytta Nestled. + ansvarlig Styret Rundt skolestart / ansvarlig : Asgeir Lorås

Oppstart søndagstrening trenerne utvalgene

SEPTEMBER Gjøremål Hvem Ansvar Merknad

Arrangere aktivitets/familiedag Utvidet styre Sekretær Siste lørdag i september  AVVIKLES !! Vedtatt okt. 2015

Planlegge vedlikehold bygninger Dugnadskomitè Styret Reparasjon, maling, osv. Obs. inkluder Klempens venner

Planlegge vedlikehold maskiner Komitèene Styremedl. og styret Periodisk vedlikehold, involvere løypekjøreteam

Planlegge skiskytterskole Skiskytterutvalg Leder skiskytterutv. 2 kvelder + en lørdag i oktober Obs ! Avtale med Hegra Sparebank !

Dugnad Fellesareal Alle Dugnadskomité Gjerder, parkering, osv

Dugnad Hopp Hopputvalg Leder hopputv. Stenge plastbakker, osv

Dugnad Langrenn Langrennsutvalg Leder langrennsutv. Rydding løypetrase, skifte lyspærer, osv

Dugnad Skiskyting Skiskytterutvalg Leder skiskytterutv. Klargjøre arena, skiver, osv

Testkjøre snøproduksjonsutstyr Snøprod. komitè Leder snøprod. kom Involvere hele snøprod. komité, sjekk utstyr

Bestille klubbdrakter / konkurransedresser Nestleder Frist : 1. oktober

Oppstart barmarkstreninger Langr + skisk. utvalg Utvalgsledere Sørge for at det finnes trenere

Planlegge den årlige familiehelgen Egen komitè Utvalgsledere Bestemme sted, sende ut invitasjon, lage program

Arrangere Forbordsfjellet rundt til fots Trimutvalg Trimutvalg 3. søndag i september

Hovedsamarbeidspartnere er på plass Sponsorkomitè Leder Sponsorkom.

slå på lysløypa i Klempen leder styret rundt 1.10

planlegge foreldremøte styret sekretær ?? oktober / november - OBS. gi beskjed til leder valgkomité !

Planlegge + gjennomføre utstyrsbytte Alle Varamedlem kontinuerlig, via facebook ?

Oppdatere hjemmesiden Utv.ledere + styret Webansvarlig
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Notater/kommentarer:  
Inge følger opp i forhold til evt dugnad på Svartkamhytta. 
Geir tar kontakt med utvalgslederne i forhold til felles dugnad i Klempen. 
John G sjekker snøkanon team. 
Inge sjekker at vi har løypekjørere. 
Geir hører med Ketil angående tidtakerteam. 
Pål M skaffer informasjon fra utvalgene om hva de planlegger av treninger/aktiviteter, ses 
også i sammenheng med politiattester. 
Pål M oppdater utleie priser på nettsidene. 
Aktivitet i høstferien; vi har fortsatt lyst til å prøve å få til et aktivitetstilbud for barn i «SFO» 
alder. Vi trenger en 2-3 voksne for å ha det faglige ansvaret samt en del ungdommer til å lede 
de ulike gruppene. Geir sender ut melding på FB. Inge kan være med på planlegging. 
Margrethe og Målfrid har sagt seg positiv til å bidra med serveringen. 
 
Beslutning: 
Punktene over og årshjulet må følges opp av den enkelte. 

 
 
56/19 Økonomi (fast punkt) 

 
j.fr e-post fra Gunn den 8. aug: 
 
Økonomisk oversikt til styremøte 13.august 2019 
På kto pr 8.august 377 268 (pr juni 2019 kr 511 000.-) 
 
Inntekter: 
Medlemskontingent: 456 av 575 medlemmer har betalt pr 8.august (425 av 565 medlemmer 
hadde betalt pr. 6.mai). Nye medlemmer er knytta til idrettsskolen. 
Innbetaling av våpenleie for 2018/2019 og kjøp av privat ammo, nesten alle har betalt. 
Sponsorer; 19 av 21 sponsorer har betalt etter 2.purring 
Ekstra veksel på kr 5250.- satt inn på kto 
Gjensidige Forsikring; kundeutbytte på kr 3.782.- 
Norges Idrettsforbund; utbetaling av utstyrsmidler på kr 12.522 
Utleie skihytta; totalt kr 5.500.- i juni/juli 
 
Utgifter: 
Utøverstøtte; Utbetalt i henhold til styrevedtak i juni 2019 
Starkontingent; Startkontingent to stafettlag skiskytterstafett Selbuskogen (faktura sendt til 
feil e-post adresse) og startkontingent hopprenn – til sammen ca kr 9000.- 
FIS-avgift; FIS-avgift på til sammen kr 2100.- betalt for 6utøvere 
Ammo: Faktura på kr 55 572.- og på kr 39.633 er betalt. 
Taubanen; Printkort på kr ca kr 4.000 er betalt 
Annet: Avfall, internett, leie hall, forsikringer, osv og renter og avdrag på lån er betalt ved 
forfall. 
 
Regnskapsrapport lagt frem i møtet: 
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  Budsjett 2019 
Regnskap pr 
31.juli 2019 

Denne 
periode i 

fjor 

Budsjett  2019 og regnskapsrapport pr 31.juli 2019  

     

HB konto Inntekter    

3200 Medlemskontingent   55 000 52 773 46 869 

3210 Treningsavgift 10 000  1 188 

3220 Faste sponsorinntekter 125 000 141 720 117 000 

3230 Arrangementsinntekter 220 000 176 225 155 803 

3240 Svartkamhytta 35 000   

3250 Salg med tilhørende kostnad 4302 180 000 92 679 58 619 

3260 Skiskytterskolen 5 000   

3400 Offentlige tilskudd+NIF 200 000 35 000 38 052 

3410 Grasrotandel 24 000 26 234 11 310 

3600 Utleie anlegg og utstyr 35 000 28 900 5 250 

3900 Andre inntekter 15 000 35 718 26 425 

8050 Renteinnteker       

 Salgs- og driftsinntekt 904 000 589 249 460 516 

     

 Kostnader      

4200 Innkjøp ferdig egentilv. Varer høy sats   

4300 Kostnader egne arrangement 130 000 96 221 77 715 

4302 Motkonto 3250 190 000 145 617 63 871 

6000 Totale avskrivninger  100 140   

6200 Elektrisk strøm 60 000 38 141 35 601 

6250 Bensin, disel og olje 25 000 11 147 17 567 

6300 Leie hall 1 500 7 138 665 

6320 Renovasjon/vann/avløp 7 000 2 190 5 908 

6500 Drift av snøproduksjon 5 000   

6550 Rekvisita og driftsutstyr 25 000 8 011 10 609 

6600 Rep/vedlikehold lysløpe 43 000   

6601 Rep/vedlikehold skihytta 5 000 4 331 1 574 

6602 Rep/vedlikehold skiskytterarena 10 000 805 6 039 

6603 Rep/vedlikehold hoppbakker 15 000 4 615 9 092 

6620 
Rep/vedlikehold maskiner og 
kjøretøy 15 000 6 237 3 860 

6700 Honorar regnskap 12 000  11 719 

6800 Kontorrekvisita 1 500 190 120 

6860 Møter/kurs/oppdatering 2000 
  

6900 Telefon-nett 2 000 1 256 1 207 

6907 Datakommunikasjon 2 500   

6940 Porto 2 500  3 253 

7140 Reiser  etter regning 2 000   

7300 Annonser 17 000 1 925 4 200 

7400 Kontingent kretsen 9 000   

7440 Startkontingenter utøvere 70 000 166 467 63 605 
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7441 Tilskudd aktive 90 000  106 850 

7500 Forsikringspremie 31 000 6 073 4 342 

7700 Bank- og kortgebyr 400 535 284 

7775 Gebyr div betalingsløsninger 5 000   

7790 Div kostnader, gaver 25 000 30 841 35 944 

  Driftskostnader 903 540 531 740 464 025 

     

8150 Rentekostnader 20 000    

 Årsresultat 460   

 Resultat pr 31.juli 2019  57 509 -3 509 

     

I oversikten over er ikke avskrivninger med. Periodisert utgjør de ca kr 58 000. 
 
Notater/kommentarer: 
 
Beslutning: 
Oversikt og rapport tas til orientering. 
 
 

57/19 Skatval skilags presseplakat 
 

Det er utarbeidet et forslag til presseplakat for skilaget: 
 
Skatval skilag har en aktiv holdning til sosiale medier og presse 
 
skilaget skal fortelle om våre aktiviteter, for eksempel ved forhåndsomtale av løp, referat fra 
konkurranser, resultatlister eller portrettintervjuer, sørge for medieomtale av rekrutteringsarbeid, 
treningssamlinger og dugnadsarbeid. 
 
Hvert utvalg: trim, langrenn, hopp, skiskyting med støtteapparat på treninger og renn leter etter 
aktuelt stoff å formidle på skilagets medier og aktiv sending til lokalavisene. Avtal gjerne i 
støtteapparatet hvem som tar oppgaven når det er aktuelt. Deltakelse på terminlistefestede renn bør 
som hovedregel informeres til lokalavisene. 
 
Hjemmesiden er en viktig informasjonskanal for skilaget, og holdes oppdatert med rett informasjon 
om laget styrende organer, klubbhåndbok og drift av anlegg. 
 
Skilagets representanter på lokale og nasjonale renn informerer lokal presse om antall utøvere som 
deltar, aldersspredning og gjerne med resultater for utøvere som er 13 år og eldre. 
 
Tekst ledsages av bilder med enkel undertekst. 
 
Det er bedre med en kort omtale og bilde enn ingen omtale.  
Kort og konsis tekst med positiv vinkling av arrangement og utøvere skal være basis for det som 
formidles 

 
Notater/kommentarer: 
 
Beslutning: 
Denne teksten tas inn i klubbhåndboka. Dette formidles videre til utvalgslederne. 
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58/19 Gjennomgang av utestående tiltak, ref. tiltakslisten 
Listen under gås igjennom og kommenteres under hvert punkt. 
 
Notater/kommentarer: 
 
Beslutning: 
Se kommentarer i tiltakslisten. 
 

59/19 Eventuelt 
Til neste gang vil vi legge fram sak på evt. dimming av noen lyspunkter samt vaskemaskin. 
John Gunnar følger opp dette. 

 
 
 
 
 
Tiltakslista: 
 

Sak Dato Beskrivelse 

54/19 04.06 Fane til Skatval skilag (jfr sak 52/18) 
Beslutning: 
Ut fra anslaget vi har fått ønsker vi å gå for dette tilbudet. Dette innenfor en 
økonomisk ramme på kroner 5 000. Dette må inkludere både stoff, tau/dusker og 
stenger. Det er her forutsatt at vedkommende er sjenerøs og gjør jobben på 
dugnad. Styret er usikker på om vi bør ha med «skia» i fanen, dette må vurderes 
nærmere av syer når man ser litt mer hvordan det blir. 
 

13.08 Pågår. 

52/19 
 

04.06 J.fr sak 50/19 (b) og 39/19 Skihytta i Klempen – Utleiepriser og vasking 
 
Beslutning: 
Vi gjør en avtale med ISS om vasking slik vi har fått tilbud på. 
 
Da må skilaget/Håvard gi beskjed for hver enkelt gang leietakere ønsker å kjøpe 
vasking slik at ISS får bestillingen litt i god tid. 
 
For de som synes søndagsvaskingen blir for dyr, kan de gjøre egen avtale med 
andre som Håvard «godkjenner», og da må oppgjøret dem i mellom gå utenom 
skilaget. 
 
Vi kan fortsatt ha tilbudet om å vaske selv. Det skal da være vasket rent innenfor 
tidsrommet det er leid for.  
 
Polering avtales og bestilles. 
 

13.08 Polering vil bli utført. Avtale er foreløpig ikke signert grunnet ferie mm. 

47/19 04.06 Utøverstøtte 
Geir og Gunn legger frem forslag til fordeling av utøverstøtte basert på kroner 
90 000 som er avsatt i budsjettet og innkommende søknader om støtte j.fr sak 
41/19. Se e-post fra Geir pr 2. juni. Geir melder seg for øvrig inhabil i saken. 
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Sak Dato Beskrivelse 

  
Notater/kommentarer: 
Nytt søknadsskjema har fungert godt.  

 
Beslutning: 
Vi bruker budsjetterte beløp på kroner 90 000. Vi setter et tak på støtte pr utøver 
på kroner 15 000, j.fr vedtak fra 2018. For øvrig foretar vi en lik prosentvis 
fordeling på 45 % av kostnadene til alle utøverne som har søkt.  
 

13.08 Utført 

46/19 04.06 Angående Skatval skolemusikk og Svartkamhytta den 15. september 
Skatval skolemusikk har fått prosjektmidler fra SMN for å spille på Svartkamhytta 
til høsten. Dette er planlagt gjennomført den 15. september. I den forbindelse 
ønsker de å stå for kaffesalget denne dagen. Normalt har Skilaget startet kaffesalg 
på denne tiden - hvordan stiller vi oss til dette? 
  
Notater/kommentarer: 
Veldig positivt at Skatval skolemusikk kommer til Svartkamhytta for å spille. Dette 
kan bidra til mer folk. Det er Skatval skilag som har avtale om salg med fjellstyret. 
Dette er en avtale vi må forvalte godt. Vi ser det som utfordrende at det er 
Sparebank1 som sponser dette, mens vi blir sponset av Hegra sparebank. Dette 
kan være utfordrende. Vi må informere Hegra Sparebank om dette.  

 
Beslutning: 
Vi foreslår ovenfor skolemusikken at de får 30 % av omsetningen både inne og 
evt. ute. Det skal også deles på innkjøp og dugnad. Vi tar imidlertid et forbehold 
om at dette er greit for Hegra Sparebank. 
 

13.08 Det har vært noe e-post utveksling angående løsning på denne saken, j.fr e-post 
fra Geir den 6.8.19: «Etter dette har planlegging foregått og jeg har i dag fått 
følgende opplysning fra musikken: «Sparebanken ønsker ensartet opplegg med 
gratis servering av kaffe og matpakke el.l (meny er ikke klar) som kommer i regi av 
sparebanken til de arrangementene som kjøres. Det sies da at et økonomisk tap 
på grunn av at det ikke er omsetning denne dagen for skilaget kan kompenseres 
med et pengebeløp, ikke fastsatt. Det har som konsekvens at skilaget ikke har 
dugnad denne dagen. Vi må i så fall stipulere hva vår nettoinntekt er på en sånn 
dag.» 
Etter dette har det j.fr e-post fra Geir den 7.8 kommet forslag om en 
kompensasjon på kroner 3 000. 
 
Vi er fornøyd med denne løsningen. 
 

45/19 04.06 Aktivitetsløypa i Klempen 
Vi har fått kroner 35 000 i tilskudd fra Stjørdal kommune til komplettering av 
aktivitetsløypa.  
I vedtaket står det: Følgende vedtak er fattet med hjemmel i Stjørdal kommunes 
delegeringsreglement: Det innvilges Prosjekttilskudd idrett 2019 med kr 35.000.-. 
Stjørdal kommunes logo benyttes på alt materiell som er knyttet til prosjektet 
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Sak Dato Beskrivelse 

med følgende tekst lagt til. «Prosjektet gjennomføres med støtte fra Stjørdal 
kommune». 
 
Hegra Sparebank har gitt støtte til aktivitetsløypa med kr 10 000.- 
 
Sparebanken Midt-Norge har gitt støtte til aktivitetsløypa med kr 20 000.- (krav 
om rapport etter gjennomført prosjekt) 
 
Vi må legge en konkret plan for opparbeidelsen av aktivitetsløypa. 
 
Inge har gjennomført møte med ski og skiskytterutvalgene samt Klempens venner 
for å identifisere behovene for apparat mm. Det er antydet 3-4 apparat og noe 
vedlikehold av eksisterende. Se for øvrig e-post fra Inge pr 31. mai inkludert 
vedlagt prosjektbeskrivelse som var grunnlag for søknad til Stjørdal kommune. 
 
Notater/kommentarer:  
Viktig å passe på at vi er innenfor regelverket i forhold til krav og regler med 
tanke på sikkerhet.  
Vi må utforme dette i tråd med den opprinnelige ideen.  
Geir tar kontakt med Inge for å forhøre seg litt mer om de konkrete planene. 
  
Beslutning: 
Styret må godkjenne planene før arbeidet igangsettes. (Dette kan evt løses via e-
post om det blir knapt med tid). 
 
 

13.08 Estimert kostnad ca kr 50 000. Det er klart til å sette i gang arbeidet. Inge snakker 
med Knut og Odd som iverksetter. Geir har hatt befaring med Jo Bjørn og vist  
frem hva vi tenker å montere. Grunneiere vil komme med noen synspunkter på  
tekst og plassering av informasjonsskilt/apparat mm. Vi må få disse  
tilbakemeldingene før arbeidet igangsettes.  
 

44/19 04.06 Gjennomgang årshjul (fast punkt) 
 
Notater/kommentarer:  
Vi må ta en gjennomgang på nettsiden.  
Diskusjon omkring kostnader knyttet til tømming av septiktank. Siste regning på 
tømming var relativt høy. Kan det være en løsning å undersøke mulighetene for å 
koble på kommunal ledning? 
Utvalgene følges opp i forhold til å søke om kretsrenn til vinteren. Dette tas opp 
under møte med utvalgene. 
Inge tar kontakt med trimutvalget i forhold til vedlikehold av Svartkamhytta og 
forberedelse til ny serveringssesong.  
 
Forslag til beslutning: 
Geir kaller sammen Kjetil Lie, Inge og Pål Martin til en gjennomgang av nettside 
og opplæring av nettsiden. Se for øvrig kommentarer over. 
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Sak Dato Beskrivelse 

13.08 Inge, Geir og Pål Martin ble kurset av Ketil den 25. juni. Mangler fortsatt mye 
opprydding på nettsiden. Pål Martin følger opp blant annet klubbhåndboka. 
 

40/19 07.05 Forespørsel om å stille som vakter på sykkelløp 
 
Notater/kommentarer:  
Viser til e-post fra Els den 1. april 19 der hun hadde fått henvendelse fra 
Stjørdalsblink Sykkel om å hjelpe til som vakter på sykkelløp: 
Det vi ser for oss er en betaling på kr. 500,- pr. vakt pr. dag. (4 – 5 timer) På lørdag 
3. august blir det ei vakt pr. person. Fra ca. kl. 12.00 og utover! 

På søndag 4. er det hel dag fra kl. 08.00 til kl. 17.00. Da trenger vi 2 skift og 
selvfølgelig «dobbel» betaling.  

Vi trenger totalt ca. 30 vakter pr. skift. Vi har en del vakter selv og skal utdanne 
noen flere, men alle dere kan skaffe opp til 20 stk. vil være supert! 

Jeg vil personlig sørge for nødvendig kurs av dere gratis. Kurs som kvalifiserer til å 
kunne være stasjonærvakt som betyr at vakta har myndighet til å dirigere trafikk. 
Kvalifikasjonen varer i 5. år. Kursing vil bli gjennomført i løpet av mai – juni. Det er 
en nettbasert del 1 og en del 2 som gjennomføres på en kveld med meg som 
instruktør. 

Et antall vakter på f.eks. 10 vakter på hvert skift (3). Dette gir Skatval skilag kr. 
15.000,- i klubbkassa! 

Hører fra dere og håper dere vil «hjelpe» oss! 

Med sykkelhilsen 

IL Stjørdals-Blink sykkel 

Asbjørn Andersen, leder 

 
Beslutning: 
Geir legger ut på vår Facebookside og ber folk melde seg. Også melder vi tilbake 
til Stjørdalsblink med utgangspunkt i tilbakemeldingene. 
 

13.08 Litt usikker på hvor mange vakter vi stilte med, men løpet er gjennomført, sak  
Avsluttes. 

04.06 Vi har meldt inn at vi kan stille med minst 7 vakter. Det blir avholdt kurs i løpet av 
Juni. 

30/19 02.04 Oppfølging fra årsmøtet (utdrag fra denne saken) 
Valgkomiteen har ikke lyktes i å skaffe en ekstra person til sponsorkomiteen og en  
ekstra til valgkomiteen. 
 

13.08 Avslutter denne. Gunnar har sagt seg villig til å sitte ett år til i valgkomiteen.  
Sponsorkomiteen har sagt at det er ok med 2. 

04.06 Det pågår fortsatt noe arbeid med å skaffe folk 

07.05 Ikke gjennomgått 

29/19 02.04 Gjennomgang årshjul (fast punkt) 
Se på hjemmesiden Årshjul: 
 
Notater/kommentarer:  
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Sak Dato Beskrivelse 

Se også dugnadslisten som ligger på heimesiden: 
http://www.skatvalskilag.no/node/90 

• Evaluering med utvalgene tas på neste styremøte. 

• Aktivitetsskole i høstferien – dette diskuteres med utvalgene i 
evalueringsmøtet 

• Skigang ønsker vi å fortsette med – Els tar på seg ansvar for å sette i gang 
arbeidet 

• John Gunnar følger opp ekstra i forhold til snøkanon. Prøver å få lagt snø i 
hoppbakken og skileikeområdet til neste sessong. 

• Vi må gjennomføre en dugnad/ryddekveld nå i vår. Nett må rulles opp i 
hoppbakken. Målfrid og John Gunnar tar ansvar for å finne kveld (etter 17. 
mai) og kalle inn folk. 
 
Beslutning: 
Styrets medlemmer må følge opp punktene over samt, punktene i 
årshjulet for april og mai. 

 

13.08 Avsluttes 

04.06 Ikke gjennomgått 

07.05 Målfrid og John Gunnar tar ansvar for å finne dugnadskvelder. 

26/19 05.03 Eventuelt - Førstehjelpsutstyr 
Notater/kommentarer 
Fem personer deltok på førstehjelpskurs i Meråker i regi skiskytterforbundet. De 
har et prosjekt for å styrke førstehjelpskompetansen i klubbene. Som «premie» 
for deltagelsen fikk Skatval skilag en gave til en verdi av 30 000 kroner sponset av 
Gjensidige stiftelsen. Dette inkluderer blant annet en hjertestarter som må 
monteres. Har også mottatt båre, førstehjelpsskrin mm.  
 
Beslutning: 
Inge tar ansvar for å få utstyret montert. Når hjertestarter er operativ må den 
registreres på www.norskhjertestarterregister.no 
 

13.08 Avsluttes 

04.06 Hjertestarter er montert og i beredskap.  Legg inn dette på Facebook samt 
nettside nevnt over. 

07.05 Ikke gjennomgått 

02.04 Førstehjelpsutstyret er montert i paviljongen. Hjertestarter er foreløpig ikke 
kommet opp, men Inge og John Gunnar følger opp dette. 

21/19 05.03 Oppfølging av eiermøte i Selbuskogen skisenter 
 

Notater/kommentarer:  
Se e-post fra Inge med vedlegg utsendt den 17.2.19. Innholdet i vedleggene 
diskuteres. 
Vi må også oppnevne representanter til følgende grupper: 

 
A - Arbeidsgruppe som skal jobbe med inntekter og bidrag fra lagene. Navn 
meldes inn til Stein Fremo (stein.fremo@varnesregionen.no ) innen 4.3.2019. 
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B – Arbeidsgruppe som skal jobbe med skiallianse og aktivitet. Navn meldes inn til 
Kyrre Kraft (kyrre.kraft@gmail.com ) innen 4.3.2019. 

 
Beslutning: 
Margrethe deltar i gruppe A og Inge deltar i gruppe B. Gunn kan supplere i 
forhold til gruppe A. 
 

13.08 Avsluttes 

04.06 Ikke gjennomgått 

07.05 Gunn har vært på møte. Se også notater/referat fra Gunn sendt oss på e-post 
25.4. Kommentarer fra Gunn i møtet: Intensjonen i møtet var hvordan kan 
eierlagene bidra med mer midler. Det var også fokus på hva kommunene og 
fylkesnivået kan bidra med. De to lagene fra Selbu var tydelige på at de har 
mulighet til å støtte Selbuskogen med mer midler. Det samme gjelder delvis 
Lånke som også er usikker på utviklingen av eget anlegg. Når det gjelder oss i 
Skatval har vi vårt eget anlegg å ta vare på og dermed begrensede muligheter til å 
bidra med mer. Det ble antydet at hvert lag burde bidra med ca 100 000 kroner. 
En problemstilling er at mange lag bruker Selbuskogen, men det er kun eierlagene 
som bidrar økonomisk. Det blir en videre diskusjon på hvordan bidrag skal 
fordeles mellom lagene. Gunn skal rapportere tilbake til Selbuskogen Skatval 
skilag sin bruk av anlegget sist sesong (ant treninger etc.). Det er 
generalforsamling i Selbuskogen skisenter 23. mai.  

02.04 Gruppe A har ikke hørt noe mer, Margrethe purrer dem. Gruppe B har foreløpig 
ikke kommet i gang, men det blir. 
 

19/19 05.03 Bruk av fluor 
 
Notater/kommentarer: 
Bruk av fluor 
Vi må ta et aktivt standpunkt og markere dette. Fluor skal ikke brukes til utøvere 
under 17 år. Hvordan gjør vi dette i praksis i Skatval skilag? Inge har laget en tekst 
som kan brukes i klubbhåndboka etter mal fra Oppland.  
 
Beslutning: 
Skatval skilag blir med på «tøffest uten fluor kampanjen» 
Vi slutter oss til forslag til tekst «Slik vil Skatval skilag gjennomføre fluorforbudet». 
Teksten innarbeides i klubbhåndboka, samt henges opp som plakat og kunngjøres 
på nettsiden. 
 

13.08 Avsluttes 

04.06 Ikke gjennomgått 

07.05 Ikke gjennomgått 

02.04 Den er publisert på nett og innarbeidet i klubbhåndboka. Det skal også henges 
opp plakat ute i Klempen. Bør orienteres om på møtet med utvalgene. 
 

6/19 14/01 Behov for div informasjonsskilt 
Notater/kommentarer: 
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Det er behov for å henge/sette opp skilt på enkelte plasser inne i hytta, ute i 

Klempen og på fjellet. Se for øvrig e-post fra Els utsendt 13.1.19. Ses også i 

sammenheng med sak 5/19 

 

Diskuterte ulike behov for plakater. Styret blir ikke enig om hva som er den 

beste vinklingen og virkningen av plakatene angående ferdsel i løypene. 

Forslag om at vi heller bør lage en «trivselsplakat». Hva skal til for at det skal 

være trivelig i Klempen. 

 

Beslutning: 
Vi henger opp plakat på fjellet om Vipps. Vi avventer plakater i Klempen 
angående ferdsel og søppel. Vi henger opp plakat ved hoppbakken om at skileik 
og aking ikke er lov men at skileikeområdet kan benyttes. Vurderer evt dette 
nærmere på neste møte. 
 

13.08 Følges opp i forbindelse med aktivitetsløypa. Saken avsluttes. 

04.06 Ikke gjennomgått 

07.05 Ikke gjennomgått 

02.04 Vi vurderer plakatene nærmere med tanke på at det viktigste er å få folk til å bli 
medlemmer og ikke nødvendigvis sporgave pr Vipps. 

05.03 Espen besørger plakater i hoppbakken med forbud mot aking. 

11.02 Må lages plakater angående hoppbakken. For øvrig er plakater delvis opphengt. 
  

58/18 25.09 Idrettsbingo 
Notater/kommentarer: 
Skatval skilag har 21.6.2018 fått godkjenning som lotteriverdig organisasjon. 
Styret i Skatval skilag vedtar herved å bli med på bingospill organisert av 
Idrettsbingo AS avdeling Stjørdal. Åpningstider, spilleplaner og annen info finnes 
på http://www.idrettsbingo.no.  
  
Se e-post fra Els utsendt den 16.09.18  
 
Beslutning: 
Styret i Skatval skilag vedtar herved å bli med på bingospill organisert av 
Idrettsbingo AS avdeling Stjørdal. Fullmakten gjelder som vedlegg ved søknaden 
om bingospill for kalenderåret 2019, fra 1.1.2019 til 31.12.2019. 
 

13.08 Vi vil få et søknadsskjema tilsendt i aug/sept som vi må sende inn. (Tar bort mest 
mulig av denne saken fra tiltakslista) 

04.06 Ikke gjennomgått 

07.05 Ikke gjennomgått 

02.04 Gunn har kontroll på frist for innsending av regnskap, det må søkes på nytt til 
høsten for å bli med i 2020. 

05.03 Els har vært i kontakt slik at vi kan komme i betraktning for 2020. Vi må levere 
regnskap i juni. Els sjekker videre 

11.02 Ikke noe nytt. 

14.1 Ikke noe nytt. 

27.11 Els sendte brev tilbake. Har fått noen kontaktopplysninger tilbake som skal følges 
opp. Muligheten har gått for 2019, men vi prøver igjen for 2020.  
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25.10 Har fått brev fra lotteritilsynet om at vi har fått avslag på å delta på idrettsbingo i 
2019. Begrunnelsen er at vi visstnok ikke skal ha vært i kontakt med idrettsbingo 
AS. Dette er etter vår vurdering feil. Vi skriver et tilsvar til vedtaksbrevet, 
klagefristen er tre uker fra 18. okt.  Els og Pål Martin skriver tilbakemelding/klage. 
 

42/17 24.04 Eventuelt - Avtale om garasjen på fjellet 
Avtale om garasjen på fjellet, må få signert den rette versjonen. Bjørg retter opp 
endringer (Utleier blir byttet ut med tomteeier, samt leietaker endres til 
garasjeeier.) Els får rette versjon og får underskrift. Skilaget må tinglyse og skaffe 
forsikring av bygget. Hvem gjør dette? 

 13.08 Denne må settes opp som egen sak på neste møte. 

 04.06 Ikke gjennomgått 

 07.05 Ikke gjennomgått 

 02.04 Har fått avslag på tinglysning. Hvis vi skal få dette på plass må det følges opp med 
ny avtale med grunneier, j.fr. e-post fra Inge 27. mars. Vi beslutter i neste møte 
om vi skal tinglyse eller ikke. 

 05.03 Ikke noe nytt. Inge sjekker om dokument er mottatt hos kartverket. Els sjekker 
Digipost. 

 11.02 Ingen tilbakemelding foreløpig 

 14.01 Dokumenter er sendt. 

 27.11 Inge sender inn dokument for tinglysning 

 25.10 Ikke kommentert. 

 25.09 Ikke noe nytt. Inge følger opp. 

 20.08 Ikke noe nytt 

 20.06 Ikke noe nytt. Inge sjekker. 

 12.02 Tiltaksansvarlig holder på med årsmøteforberedelser ++ til annen forening. Ikke 
fått tid å prioritere dette. 

 15.01 Ikke blitt prioritert- tid medgått til geværstativ. 

 07.12 Arbeid med dette pågår! Statens kartverk utfører tinglysing. 

 06.11 Beklageligvis ikke utført. Må bare få ringt på dagtid for litt veiledning….! 

 16.09 Ikke utført enda. 

 25.09 Er nå signert. Skal tinglyses med Vedlegg 1. Inge sender dette til tinglysing. 

 28.08 Ikke respons på mail. Els følger opp. 

 12.06 Avtalen er sendt. Venter på å få den signert. 

 22.05 Pågår. Els følger opp.  
42/17 24.04 Eventuelt - Fornying av grunneieravtaler 

Terje og Ståle har jobbet med avtalene. Må komme tilbake til hvordan dette 
ligger an når de er her. 

 13.08 Setter opp dette som sak til neste møte. Gunn leter opp avtalen. 

 04.06 Ikke gjennomgått 

 07.05 Ikke gjennomgått 

 02.04 Ikke noe nytt. Geir «lufter» dette med grunneierne ved anledning. 

 05.03 Ikke noe nytt 

 11.02 Ikke noe nytt 

 14.01 Ikke noe nytt 

 27.11 Grunneierne har hatt et møte og vi skal få en tilbakemelding 

 25.10 Ikke noe nytt 

 25.09 Ikke noe nytt. Els følger opp. 
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 20.08 Ikke noe nytt 

 20.06 Tilleggsavtale etterlyst hos Jo Bjørn men ikke fått noe svar.  
09.04 Venter på tilbakemelding fra Jo Bjørn vedrørende tilleggsavtale. 

 12.02 Avtalene står det at grunneier sender faktura for leie. Els har sendt tilleggsavtale. 
Denne er ikke signert. Det legges til at det utbetales uten faktura i tilleggsavtalen. 

 15.01 Sendt ut avtalene. Jo Bjørn har svart. Vi betaler ut basert på avtale. Tilleggsavtale 
arbeides for å bli signert. 

 12.12 En avtale er sendt til Els for justering. Legges til oversikt over bygninger. Dette må 
sendes til grunneier. 

 06.11 Terje samarbeid med Margrete. Indeksregulering i år. Leieavtalen gjelder i 50 år, 
men ikke noe om bygningsmassen. Trenger tilleggspunkt /-avtale ? Må forsøke å 
fjerne uklarheter. Terje tar kontakt med grunneier om hvor mye presisering ifm 
bygningsmassen i Klempen som trenges. Prisjusteringen gjøres. 

 16.10 Terje trenger hjelp med tekst. Spør Bjørg om hun kan hjelpe til, og Margrete kan 
også spørre. 

 25.09 Venter til neste møtet. Els tar en samtale med Terje for å sikre framdrift. 

 28.08 Venter til neste møtet 

 12.06 Terje jobber med forslag til ny avtale sammen med Ståle. Bygningsmassen må 
inkludere. 

 22.05 Venter til neste møtet  
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